



Press Release

Topland Expands Regional Presence with New Office in Riyadh, Saudi Arabia

بيان صحفي

شركة أرض العالية توسع حضورها الإقليمي بافتتاح مكتب جديد في الرياض، المملكة العربية السعودية

Riyadh, Saudi Arabia – February 26- 2025 – Topland, a leading supplier of assistive products and services for people with disabilities, is proud to announce the official opening of its new office in Riyadh, Saudi Arabia. This strategic expansion marks a significant milestone in the company's ongoing efforts to strengthen its presence in the Middle East and better serve its growing client base in the region.

The new office in Riyadh will serve as a hub for assistive products designed to enhance the accessibility of various places, venues, and businesses. It is poised to enhance Topland's ability to provide localized solutions to its clients across the region. With its prime location, the Riyadh office will also support the company's long-term growth ambitions, including expanding partnerships and tapping into the Kingdom's dynamic business environment.

"We are excited to officially open our Riyadh office and to be part of Saudi Arabia's continued economic growth and transformation," said Andy Faulkner CEO and Founder of Topland. "This new office reflects our commitment to supporting our clients in the Middle East and aligns with our broader strategy of regional expansion. We look forward to building lasting relationships with the government and local businesses and contributing to the Kingdom's Vision 2030."

"Through this partnership, we are proud to extend our commitment to empowering people with disabilities in Saudi Arabia, providing them with innovative assistive technology solutions that enhance independence and improve quality of life." – Abdullah Binladen, Chairman, Topland.

The Riyadh office will offer a range of assistive products for hearing enhancement (hearing loop systems, vibrating pillow fire alarm monitors, advanced hearing aids and bone conduction devices), visual enhancement (NaviLens optical codes, smart canes, Cadence tablets), mobility enhancement (SEATRAC, accessible beach matting, floating wheelchairs, pool lifts) and to support neurodiversity (Autism Reality Experience training, Hidden Disabilities Sunflower program, sensory rooms and sensory hubs), while also creating new job opportunities in the local community. The move is part of Topland's broader strategy to

الرياض، المملكة العربية السعودية – ٢٦ فبراير ٢٠٢٥ – تفتخر توب لاند، المورد الرائد للمنتجات والخدمات المساعدة للأشخاص ذوي الإعاقة، بالإعلان عن الافتتاح الرسمي لمكتبها الجديد في الرياض، المملكة العربية السعودية. يمثل هذا التوسع الاستراتيجي معلماً مهماً في الجهود المستمرة التي تبذلها الشركة لتعزيز حضورها في الشرق الأوسط وخدمة قاعدة عملائها المتنامية في المنطقة بشكل أفضل.

سيعمل المكتب الجديد، الواقع في الرياض، كمركز للمنتجات المساعدة المصممة لتعزيز إمكانية الوصول إلى أماكن مختلفة، ومواقع، وشركات، وهو على استعداد لتعزيز قدرة توب لاند على تقديم حلول محلية لعملائها في جميع أنحاء المنطقة. وبفضل موقعه المتميز، سيدعم مكتب الرياض أيضاً طموحات النمو طويلة الأجل للشركة، بما في ذلك توسيع الشراكات والاستفادة من بيئة الأعمال الديناميكية في المملكة.

السيد / آندي فوكنر، الرئيس التنفيذي ومؤسس شركة توب لاند قال: "نحن متحمسون لافتتاح مكتبنا رسمياً في الرياض وأن نكون جزءاً من النمو الاقتصادي المستمر والتحول في المملكة العربية السعودية." "يعكس هذا المكتب الجديد التزامنا بدعم عملائنا في الشرق الأوسط ويتمشى مع استراتيجيتنا الأوسع للتوسع الإقليمي. نتطلع إلى بناء علاقات دائمة مع الحكومة والشركات المحلية والمساهمة في رؤية المملكة ٢٠٣٠."

كما أعرب المهندس / عبد الله بن لادن، رئيس مجلس إدارة بأنه "من خلال هذه الشراكة، نفخر بتوسيع التزامنا بتمكين الأشخاص ذوي الإعاقة في المملكة العربية السعودية، وتزويدهم بحلول تقنية مساعدة مبتكرة تعزز الاستقلال وتحسن نوعية الحياة".

سيقدم مكتب الرياض مجموعة من المنتجات المساعدة لتحسين السمع (أنظمة حلقات السمع، وشاشات إنذار الحريق المهتزة، وأجهزة السمع المتقدمة وأجهزة التوصيل العظمي)، وتحسين الرؤية (أكواد عدسة نافي البصرية، والعصي الذكية، وأجهزة الإيقاع اللوحية)، وتحسين الحركة (سياتراك، وحصائر الشاطئ التي يمكن الوصول إليها، والكراسي المتحركة العائمة، ومساعد حمامات السباحة) ودعم التنوع العصبي (تدريب تجربة حقيقة التوحد، وبرنامج إعاقات خفية عباد الشمس، والغرف الحسية، والمراكز الحسية)، مع خلق فرص عمل



strengthen its regional network and further solidify its leadership position in the accessibility market.

For more information, please contact:

Topland
Tanya Faulkner | Director Sales and Marketing
sales@topland.me
www.toplandPOD.me

جديدة في المجتمع المحلي. تعد هذه الخطوة جزءاً من استراتيجية توب لاند الأوسع لتعزيز شبكتها الإقليمية وتعزيز مكانتها القيادية في سوق إمكانية الوصول.

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع بـ:

شركة أرض العالية (توب لاند)
السيدة/ تانيا فوكنر | مدير المبيعات والتسويق
بريد الكتروني: sales@topland.me
موقع الشركة على شبكة الإنترنت: www.toplandPOD.me

About Topland:

Topland is a privately owned entity established in the United Arab Emirates with offices in Abu Dhabi and Dubai. Topland specializes in the supply and installation of advanced assistive technologies designed to improve the accessibility of various businesses, venues, and places and to promote inclusion. The company operates within the GCC region (Gulf Cooperation Council), covering UAE, KSA, Qatar, Bahrain, Kuwait, Oman, Egypt, and Jordan markets. With a commitment to innovation and excellence, Topland has built a reputation for delivering high-quality solutions to regional clients. The company is dedicated to driving industry transformation through sustainable practices and cutting-edge assistive technologies.

نبذة عن شركة توب لاند:

توب لاند هي شركة مملوكة للقطاع الخاص تأسست في الإمارات العربية المتحدة ولديها مكاتب في أبوظبي ودبي. تتخصص توب لاند في توريد وتركيب تقنيات مساعدة متقدمة مصممة لتحسين إمكانية الوصول إلى مختلف الشركات والأماكن والمواقع وتعزيز الإدماج. تعمل الشركة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي، وتغطي أسواق الإمارات العربية المتحدة، والمملكة العربية السعودية، وقطر، والبحرين، والكويت، وعمان، ومصر، والأردن. وبفضل التزامها بالابتكار والتميز، اكتسبت توب لاند سمعة طيبة في تقديم حلول عالية الجودة للعملاء الإقليميين. وتكرس الشركة نفسها لدفع عجلة التحول في الصناعة من خلال الممارسات المستدامة وتقنيات المساعدة المتطورة.